
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2025-01-13 
 
Närvarande: Linda M, Jesper W, Andreas B, Jimmy H, Peter M, Anders H, Emil A-S, 
Fredrik W 
 
§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat 
 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Anders H 
 
§3 Föregående protokoll: inga synpunkter 
 
§4 Besök av Therese Möllevi RF Sisu: Therese berättade om RF SISUs verksamhet och vad de kan 
hjälpa idrottsföreningar med bl.a. utbildning, material och ekonomiskt stöd. 
 
§5 Träningstider konstgräs 
Tis  17:30-18:30 FP16 
 18:00-19:30 P13-15 
 18:30-20:00 P11/12 
 19:00-20:30 Senior 
Tor 18:00-19:30 P13-15 
 18:00-19:30 P11/12 
 19:00-20:30 Senior 
Sön 17:00-18:30 F10-14 
 
§6 Datum för årsmöte: 8 mars. Jesper skickar ut anmälan till alla ledare, osa senast 1 februari. 
 
§7 Styrelsekandidater: Anders, Lindas, Peters, Emmas, Jespers och Jimmys förordnanden går ut och 
behöver förlängas. Joakim, Andreas och Fredrik har 1 år kvar på sina förordnanden. 
 
§8 Budget: Linda tar fram ett förslag till nästa möte. 
 
§9 Beviljade investeringsbidrag: Vi har beviljats 262,500 för bevattningsanläggningen och 105,000 för 
duschblandare. Detta motsvarar 75% av kostnaderna, vi måste själva bekosta resterande 25%.  
Anders undersöker vilka möjligheter som finns att få bidrag från kommunen och RF SISU. 
Investeringsstöd från tidigare år är slutredovisade och inbetalda. 
 
§10 Fakturor sponsring: faktura har skickats till ICA Lindsdal. Ålems Sparbank öppnar sin ansökan 15 
januari. Övriga fakturor för ca 40,000 är på väg ut. 
 
§11 Inventering matchkläder: vi ber de respektive lagens tränare att se över behoven. 
 
§12 Säker & Trygg nya rutiner: ansökan i rbok senast 31 januari som ska innehålla målgrupp och 
planerade aktiviteter. Hemsidan måste innehålla Säker & Trygg-logo med länk till Kalmar kommun. 
 
§13 Övrigt 
-Föreläsning Patrik Brenning GFA 5 februari – vi skickar ut inbjudan till ledarna igen 
-Föreningskonferens Ekerum 8 februari som handlar om fotboll på landsbygden och arbetet med 
”Kvalitetsklubb” 
-Kostnad för övergång av spelare: styrelsen beslutar att A-lagets tränare förfogar över 3000kr för att 
betala administrativa kostnader i samband med spelarövergångar. 
-Ungdomsdomare: Linda kollar upp utbildningsmöjligheter för spelare födda 2011-12 



-Cidden Cup: Mötet gällande en eventuell återstart av Cidden Cup kom fram till ett förslag 9 augusti. 
Andreas undersöker vad det kostar att ansluta sig till en cup-sida för hantering av fakturor etc. Det 
kommer behövas 5 vuxna per deltagande LGoIF-lag som kan hjälpa till med kiosk etc. 

 

Nästa styrelsemöte: 3 februari kl. 18:30 


